
ПРОТОКОЛ № 1 

 

засідання робочої групи районної ради 

 з  вивчення стану функціонування спортивних установ і організацій 

району та їх фінансування  

 

від  10  вересня 2019 року                                                              м.Житомир 

10-00 год 

 

Всього членів комісій – 8. 

Присутні - 6: Котвицький С.В., Дєньга В.А., Кліменко В.М., Уницький С.О., 

Козел В.В., Приставський М.М. 

Відсутні – 2:  Мусійчук Р.М., Парфентієва Т.М. 

У роботі комісії взяли участь: 

 

1.  Стах Василь Миколайович – заступник голови районної ради. 

2. Козарчук Микола Петрович – заступник голови райдержадміністрації. 

3. Ходоровська Наталія Володимирівна – начальник управління фінансів 

райдержадміністрації. 

4. Менська Ірина Вікторівна -  головний спеціаліст служби у справах дітей 

райдержадміністрації, колишній спеціаліст сектору у справах сім’ї, молоді та 

спорту. 

5. Рєшотка Володимир – голова громадської організації «Житомирська 

районна федерація футболу»   

6. Бойко Віктор Васильович – голова районної організації ВФСТ «Колос».      

7.  Працівники виконавчого апарату районної ради. 

 

Кількість присутніх членів групи 6 з 8 дозволяє розпочати засідання і 

приймати рішення. 

 

ПОРЯДОК ДЕННИЙ: 

 

1. Звіт голови громадської організації «Житомирська районна федерація 

футболу»  про використання бюджетних коштів. 

Інформує: Рєшотка Володимир – голова громадської організації 

«Житомирська районна федерація футболу»   

2. Різне. 

 

1.СЛУХАЛИ: Звіт голови громадської організації «Житомирська районна 

федерація футболу»  про використання бюджетних коштів. 

Інформує: Рєшотка Володимир – голова громадської організації 

«Житомирська районна федерація футболу»   
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Зазначив, що з районного бюджетну організація напряму не отримувала 

жодних коштів. Кошти  виділялись з відділу освіти, національно-патріотичного 

виховання, молоді та спорту райдержадміністрації на оплату добових 

учасникам футбольним матчів. Завдяки співпраці з головами районної ради та 

райдержадміністрації було утворено шкільну футбольну лігу і команду 

«Сокіл». За час існування ліги її було проведено 2 рази , і команда «Сокіл» 

перестала існувати, оскільки виграла першу лігу і вийшла у вищу, де необхідно 

велику суму коштів, щоб підтримувати її функціонування, а у зв’язку з 

відсутністю коштів у районному бюджеті, відсутності допомоги з обласного 

бюджету та коштів спонсорів, самотужки існувати не можливо. 

ВИСТУПИЛИ: Ходоровська Н.В., начальник управління фінансів 

райдержадміністрації, зазначила, що у 2018 році сектору у справах сім’ї, молоді 

та спорту райдержадміністрації, було виділено 313 тис. грн на проведення 

навчально-тренувальних зборів та змагань. 

  Котвицький С.В., голова робочої групи, запитав яким чином федерація 

отримувала ці кошти. 

Рєшотка В., голова громадської організації «Житомирська районна 

федерація футболу», відповів, що всю суму коштів вони не отримували. 

Частину з цих коштів вони отримували готівкою, за розрахунковою відомістю. 

Ці кошти виділялись як добові учасникам змагань.  Частину коштів на 

утримання федерації виділяв депутат обласної ради Ходак І.Є. 

Козел В.В., депутат районної ради, зазначив, що членів робочої групи 

цікавить документальне підтвердження використання коштів районного 

бюджету, зауважив, що у соцмережах Рєшоткою В. було заявлено, що шкільна 

футбольна ліга повністю фінансується федерацією, а депутати районної ради 

лише піаряться. 

Дєньга В.А., депутат районної ради, зазначив, що засідання робочої групи 

безконструктивне, оскільки немає підтвердження витрачання коштів. 

Котвицький С.В., голова робочої групи, звернувся до колишнього 

спеціаліста сектору у справах сім’ї, молоді та спорту райдержадміністрації 

Менської І.В., про надання нею пояснень щодо цього.. 

Менська І.В., головний спеціаліст служби у справах дітей 

райдержадміністрації, колишній спеціаліст сектору у справах сім’ї, молоді та 

спорту райдержадміністрації, відповіла, що у 2018 році було витрачено 261 тис. 

грн на підготовку збірної команди з футболу до участі у змаганнях, 199,5 тис. 

грн на шкільну футбольну лігу та придбання кубків. 

Стах В.М., заступник голови районної ради, заявив, що хоче побачити 

офіційні документи, на підставі яких виділялись кошти федерації. 

Менська І.В., головний спеціаліст служби у справах дітей 

райдержадміністрації, колишній спеціаліст сектору у справах сім’ї, молоді та 

спорту райдержадміністрації, відповіла, що є відомості, на підставі яких 

виплачувались кошти спортсменам. 

Рєшотка В., голова громадської організації «Житомирська районна 

федерація футболу», зазначив, що кошти йшли на оплату добових: спочатку 

було по50 грн, а потім по 100 грн. 
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Стах В.М., заступник голови районної ради, звернувся до Рєшотки В. - 

голови громадської організації «Житомирська районна федерація футболу», 

щоб той  надав копії документів, що підтверджують використання коштів. 

Рєшотка В., голова громадської організації «Житомирська районна 

федерація футболу», відповів, що у нього немає жодних документів - він все 

віддавав до сектору у справах сім’ї, молоді та спорту райдержадміністрації. 

Котвицький С.В., голова робочої групи, запитав яким чином федерація 

отримувала кошти. 

Менська І.В., головний спеціаліст служби у справах дітей 

райдержадміністрації, колишній спеціаліст сектору у справах сім’ї, молоді та 

спорту, відповіла, що вони отримували кошти готівкою на харчування. 

Федерація направляла лист про виділення їм коштів, зазначивши  кількість 

учасників. Під кожним кошторисом є всі підтверджуючі документи, є накази 

які підтверджують виплату коштів федерації. 

Уницький С.О., депутат районної ради, запитав як з проживанням 

спортсменів та оплатою дороги, адже, за словами Рєшотки В. голови 

громадської організації «Житомирська районна федерація футболу», кошти 

йшли лише на харчування. 

Рєшотка В., голова громадської організації «Житомирська районна 

федерація футболу», відповів, що тренування проводились без проживання 

спортсменів, а дорога оплачувалась за рахунок спонсорських коштів. 

Козел В.В., депутат районної ради, зазначив, що були виділені кошти з 

районного бюджету тому потрібно, щоб у футбольній команді грали жителі 

району, а не «набрані легіонери». 

Стах В.М., заступник голови районної ради, попросив надати копії заявок 

на участь у матчах, основний склад команди та запасних гравців. 

Рєшотка В., голова громадської організації «Житомирська районна 

федерація футболу», відповів, що у них немає жодних документів: все передано 

в райдержадміністрацію і обласну федерацію футболу. 

Уницький С.О., депутат районної ради, зазначив, що Рєшотка В. заявив 

про співпрацю з головами районної ради та райдержадміністрації, проте 

федерація футболу не розвиває футбол: немає жодного збільшення кількості 

футболістів при збільшенні футбольних полів у районі. Зауважив, що  

федерація бере «готовий продукт», а не «виховує» футболістів. 

Рєштока В., голова громадської організації «Житомирська районна 

федерація футболу», зазначив, що вони є громадською організацією і створені 

для власного розвитку. 

Уницький С.О., депутат районної ради, зазначив, що коли головою 

федерації футболу став Рєшотка В., то було знято ліміт на легіонерів, і тому 

така ситуація з футболістами. 

Бойко В.В., голова районної організації ВФСТ «Колос», зазначив, що 

жодна громадська організація не має права робити те, що вона хоче, а має діяти 

на підставі статуту. 

Котвицький С.В., голова робочої групи, підсумував все сказане, та вніс 

пропозицію звернутися до відділу освіти національно-патріотичного виховання, 

молоді та спорту райдержадміністрації щодо отримання інформації про 
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використання коштів федерацією з наданням підтверджуючих документів та 

надіслати їх членам робочої групи для вивчення. Після їх опрацювання буде 

узгоджено дату наступного засідання. 

ВИРІШИЛИ: Звернутися до відділу освіти, національно-патріотичного 

виховання, молоді та спорту райдержадміністрації про надання інформації про 

використання коштів районною федерацією футболу з наданням усіх 

підтверджуючих документів.  

 

«За» - 6. 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0.  

 Рішення прийняте одноголосно. 

 

2. РІЗНЕ. Котвицький С.В., голова робочої групи, запитав у депутата районної 

ради Приставського М.М., чи є потреба надавати слово Бойку В.В., голові 

районної організації ВФСТ «Колос», про використання коштів. 

Приставський М.М., депутат районної ради, відповів, що інформацію про 

використання коштів ВФСТ «Колос» та ДЮСШ «Колос» Бойко В.В., голова 

районної організації ВФСТ «Колос», надішле йому на електронну пошту. 

Котвицький С.В., голова робочої групи, попросив  Бойка В.В., голову 

районної організації ВФСТ «Колос, надіслати таку інформацію всім членам 

робочої групи. 

 

 

Голова групи                                    С.В. Котвицький 

 

 

 

Члени робочої групи: 

Дєньга В.А.               ________________ 

Козел В.В.                 ________________ 

Кліменко В.М.          ________________ 

Уницький С.О.          ________________ 

Приставський М.М. _________________ 


